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CUIDEM BCN A NOU BARRIS 

CONSELL DE BARRI DE  CAN PEGUERA 

DISTRICTE DE NOU BARRIS 

Data: 12 /12/2022 Horari:  18:30 h– 19:45 h 

Lloc: La Cosa Nostra (carrer Beret, 83). 

Enllaç: No disponible. 

ORDRE DEL DIA: 

1. Desplegament de la nova contracta de neteja i recollida de residus i presentació del pla 

de manteniment de barri Cuidem Barcelona.  

2. Situació del Pla de Futur. 

3. Estat de l’execució de la primera fase del Balcó d’equipaments 4. Torn obert de 

paraules. 

 

 

ASSISTÈNCIA AJUNTAMENT:   

 

Esther Flaquer (Consellera de Barri), Pep Ortiz (Vicepresident del Consell), Gabriel José Duarte 
(Gerent del Districte), Martí Arasanz (Direcció de Neteja i Gestió de Residus), Francesc Roma 
(Ecologia Urbana), Sonia Montes i Marta Gonzalez (Direcció de Serveis a les Persones i al 
Territori). 

 

ASSISTÈNCIA CIUTADANIA:  

35 persones (14 dones). 

 

Entitats presents:  

AVV Can Peguera. 
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PETICIONS CIUTADANIA: 

Neteja i la recollida de residus: 

• Les dades no es corresponen amb la realitat: no hi ha contenidors nous implantats al 

barri. S’expressa sensació d’abandonament del barri, de ser el darrer barri en tot. 

• Es pregunta si hi ha incompatibilitat entre els nous contenidors i els camions vells i si 

això dificultarà la recollida fins que arribin els nous vehicles. 

• S’especifica que la preocupació és pel que fa a la recollida de contenidors bilaterals (la 

majoria de rebuig). 

• S'expressa que es comprèn que hi hagi un període d’adaptació, però que al barri no 

s’ha començat a implantar. 

• S’havia acordat amb l’anterior contracta que la recollida de residus seria diürna. Ara 

es fa de nit i genera un gran impacte acústic, ja que els habitatges del barri són cases 

baixes i gens aïllades del soroll. Es demana que es torni a fer diürna. 

• Es demana neteja als punts següents: carrer Vilaseca (des de carrer Pedret a Turó de 

la Peira) i carrer Riells (des de carrer de Beret a Turó de la Peira). 

• Es demana que es faci neteja dels accessos a muntanya i Parc del Turó de la Peira. 

S’espera que la nova contracta resolgui la manca de neteja d’aquests. 

• Se suggereix fer campanyes de sensibilització i pedagogia vers l’incivisme i les males 

pràctiques. Que siguin més intenses. 

• Respecte del Punt Verd mòbil que hi havia a plaça Darnius, es pregunten els criteris 

per a retirar-lo i es demana que es torni a posar. 

• Carrer Bruguera. S’ha reportat diverses vegades que estava brut i es demana que se’n 

faci neteja habitual. 

• No s’ha detectat el baldeig nocturn dels carrers del barri. 

• Es demana que no es canviï a l’operari de neteja (escombrada) que fa servei de 

manera habitual al barri, ja que el veïnat n’està molt satisfet. Es valora molt 

positivament la tasca dels operaris/es quan es fa bé. 

• Carrer Darnius. Cal netejar els parterres/escocells grans del barri, s’hi acumulen 

excrements i fulles. És una incidència recurrent, reportada en diverses ocasions i no se 

soluciona. Cal fer incidència en l’incivisme respecte de la tinença responsable de 

gossos. 

• Amb l’antiga contracta el baldeig era diürn tots els dijous.  Es demana que torni a ser 

diürn pels mateixos motius que es demana el canvi de recollida de rebuig i orgànica a 

diürn. Cases baixes, gens aïllades i molta molèstia soroll nocturn. 

• Amb l’antiga contracta l’escombrada era diària, no de tres dies a la setmana. 
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• Es reclama que encara que falti maquinària es busquin maneres de realitzar la neteja 

correctament. 

• Respecte de la recollida de mobles, a la plaça Sant Francesc Xavier fa tres dies que hi 

ha mobles a la vorera i no es recullen tot i que s’ha reportat la incidència. 

• Es comenta que canviar tants camions per vehicles elèctrics pot haver generat un 

sobre cost públic. Es pregunta per què no s’opta per conservar els camions dièsel 

adaptats i fer més pedagogia sobre les emissions a la ciutadania i les empreses.  

• Respecte dels contenidors d’orgànica, es pregunta per què no són contenidors amb 

xip per a oferir descomptes de reciclatge al veïnat, cosa que podria incentivar el 

reciclatge. Això es fa a altres barris. 

• Respecte de la neteja nocturna, es demana si es farà diürna. És més pràctic que es 

faci neteja de dia, perquè hi ha menys cotxes aparcats als carrers del barri. 

• L’horari del Punt Verd es de matí i això no permet fer-ne un ús per part de qui treballa 

als matins o tot el dia. 

• Respecte dels parterres/escocells. Si cal, tapar-los, perquè l’acumulació d’excrements 

i orins és un problema sobretot a l’estiu. 

• Cal tenir en compte que de vegades la gent posa la brossa a terra perquè els 

contenidors estan saturats.  

 

Enllumenat: 

• Cal revisar els punts foscos del barri. 

• Solucionar les apagades habituals al barri. 

 

Respecte de la sessió i el procés: 

• Es troba a faltar més personal de l’Ajuntament, i informació del/sobre el barri tot i 

que s’agraeix la presentació. 

• S’expressa que sovint l’Ajuntament pren decisions unilaterals sense tenir en compte 

la idiosincràsia dels barris.  

• Es destaca que no es compta amb informació correcta de la recollida de residus, 

implantació dels contenidors i neteja del barri. 

 

Comunicació: 

• L’Aplicació de Barcelona a la Butxaca respon a les incidències amb respostes fora de la 

realitat. 
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RESPOSTA DE L’AJUNTAMENT: 

• Es pren nota de les incidències i peticions (parterres, Punt Ver mòbil de plaça Darnius, 

carrers sense netejar...).  

• Es comprovarà la informació sobre la quantitat de contenidors  nous desplegats al 

barri. 

• Les campanyes sobre civisme són molt bona idea. Ja se’n fan i se n’estan fent des de 

l’Ajuntament, però tenen un impacte concret i limitat. 

• Es pren nota de les peticions sobre recollida i neteja de dia en comptes de nit. 

Respecte del baldeig, es plantejarà i es respondrà, tot i que en general està pensat per 

a fer-se de nit. Respecte de la recollida de residus, es traspassa la demanda al 

tècnic/a, ja que és un canvi que se li ha de demanar a l’empresa (la seva oferta es 

basava en recollida nocturna), però es pot parlar. 

• Els camions antics de recollida de residus sí que poden fer recollida de contenidors 

nous. 

• Respecte de l’horari del Punt Verd, el del Turó de la Peira està disponible els 

dissabtes al matí i amb la targeta d’usuari, es fan descomptes a les factures per 

afavorir el reciclatge. 

• Sí que és cert que canviar la flota per vehicles elèctrics ha suposat un cost, però 

l’Ajuntament ha de donar exemple respecte de la sostenibilitat i també atendre les 

queixes del veïnat respecte del soroll dels camions. Apostar per la sostenibilitat i 

menor impacte és una línia de treball segurament encertada. 

• Els contenidors estan ja adaptats amb la tecnologia de xip, per identificar usuari/ària i 

realitzar descomptes per afavorir el reciclatge. No hi ha cap barri on això estigui 

activat, en algun barri hi ha altres formes de recollida, com el porta a porta. Activar tal 

tecnologia és una decisió política.  

 

 

 


